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Protokół Nr LXXI/2018  

sesji Rady Miasta Ostrołęki  
z dnia 18 października 2018 roku 

 
 

Sesja odbyła się w dniu 18 października 2018 roku o godz. 16.00 w sali konferencyjnej Urzędu 
Miasta Ostrołęki, przy Placu Józefa Bema 1 (sala nr 9, parter).  
Radni nieobecni na sesji: Tadeusz Giers, Dariusz Bralski, Norbert Dawidczyk, Grażyna 
Sosnowska, Dariusz Maciak.  
Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.   
 
Na sesji w dniu 18 października 2018 roku podjęto następujące uchwały: 
 
Uchwała nr 535/LXXI/2018 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 18 października 2018 roku                     
w sprawie przyjęcia „Aktualizacji założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i 
paliwa gazowe dla miasta Ostrołęki”, 
 
Uchwała nr 536/LXXI/2018 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 18 października 2018 roku                     
w sprawie szczegółowych zasad wnoszenia inicjatyw obywatelskich, zasad tworzenia komitetów 
inicjatyw uchwałodawczych, zasad promocji obywatelskich inicjatyw uchwałodawczych oraz 
formalnych wymogów jakim muszą odpowiadać składane projekty, 
 
Uchwała nr 537/LXXI/2018 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 18 października 2018 roku                     
w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego rejonu „Geodetów”                       
w Ostrołęce wraz z dokumentacją prac planistycznych, 
 
Uchwała nr 538/LXXI/2018 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 18 października 2018 roku                     
w sprawie uchwalenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego miasta Ostrołęki wraz z dokumentacją prac planistycznych. 
 
Uchwała nr 539/LXXI/2018 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 18 października 2018 roku                     
w sprawie nadania odznaki „Za zasługi dla miasta Ostrołęki”, 
 
Uchwała nr 540/LXXI/2018 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 18 października 2018 roku                     
w sprawie nadania odznaki „Za zasługi dla miasta Ostrołęki”, 
 
Uchwała nr 541/LXXI/2018 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 18 października 2018 roku zmieniająca 
uchwałę  w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2018 – 2036, 
 
Uchwała nr 542/LXXI/2018 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 18 października 2018 roku                      
w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2018 rok, 
 
Uchwała nr 543/LXXI/2018 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 18 października 2018 roku                      
w sprawie odmowy dokonania zmiany uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za 
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zajęcie pasa drogowego dróg publicznych, których zarządcą jest Prezydent Miasta Ostrołęki na 
cele niezwiązane z budową, przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną dróg. 
 
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski - otworzył LXXI sesję Rady Miasta Ostrołęki. 
Przywitał Prezydenta Miasta Janusza Kotowskiego, Wiceprezydenta Grzegorza Płochę, 
dyrektorów komórek organizacyjnych Urzędu Miasta i miejskich jednostek organizacyjnych, 
przewodniczących samorządów osiedlowych oraz wszystkich radnych. 
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – powiedział, że na podstawie listy obecności 
obecnych na 23 radnych, obecnych jest 16 radnych, obrady są prawomocne. 
 
2. Wybór sekretarza obrad. 
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – na sekretarza obrad zaproponował radnego 
Grzegorza Milewskiego.  
Radny wyraził zgodę. 
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – poddał pod głosowanie kandydaturę radnego 
Grzegorza Milewskiego na sekretarza obrad. 
Głosowanie 
Za – 15 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Sekretarzem obrad został wybrany radny Grzegorz Milewski. 
 
3. Przedstawienie porządku obrad sesji oraz jego zmiany. 
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski zaproponował żeby w punkcie 11 i 12 dyskusja 
odbyła się razem a głosowanie oddzielnie, do których wpłynęły autopoprawki prezydenta miasta.  
Głosowanie 
Za – 15 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Głosowanie w punktach 11 i 12 odbędzie się razem a głosowanie oddzielnie.  
Ponadto z Komisji Prawa i Współpracy z Samorządami Mieszkańców wpłynął projekt uchwały 
Rady Miasta Ostrołęki w sprawie odmowy wykonania zmiany uchwały w sprawie ustalenia 
wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg publicznych, których zarządcą jest 
prezydent miasta Ostrołęki na cele niezwiązane z budową, przebudową, remontem, utrzymaniem i 
ochroną dróg. Zaproponował żeby ten punkt wprowadzić do porządku obrad, jako pkt 12a. 
Głosowanie 
Za – 16 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Wprowadzono pkt 12a.  
 
4. Przyjęcie protokołu LXIX i LXX sesji Rady Miasta Ostroł ęki. 
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski - poddał pod głosowanie protokół LXIX sesji 
Rady Miasta Ostrołęki, która odbyła się w dniu 13 września 2018 roku. 
Głosowanie 
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Za – 16 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Protokół został przyjęty.  
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski - poddał pod głosowanie protokół LXX sesji 
Rady Miasta Ostrołęki, która odbyła się w dniu 27 września 2018 roku. 
Głosowanie 
Za – 16 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Protokół został przyjęty.  
 
5. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie przyjęcia „Aktualizacji 
założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla miasta 
Ostrołęki”, 
Sprawozdawca Komisji Gospodarki Komunalnej, Infrastruktury Technicznej i Ochrony 
Środowiska Michała Skowroński: Przedstawił sprawozdanie Komisji Gospodarki Komunalnej, 
Infrastruktury Technicznej i Ochrony Środowiska dotyczące projektu uchwały Rady Miasta 
Ostrołęki w sprawie przyjęcia „Aktualizacji założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię 
elektryczną i paliwa gazowe dla miasta Ostrołęki”. Komisja Gospodarki Komunalnej, 
Infrastruktury Technicznej i Ochrony Środowiska pozytywnie rozpatrzyła przedmiotowy projekt 
uchwały głosami 5 za, przeciwnych i wstrzymujących nie było.  
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – otworzył dyskusję w tym punkcie.  
Radny Łukasz Kulik: Chciałbym zapytać w związku z tym, że jest to aktualizacja założeń, co 
konkretnie zostało zaktualizowane w tym planie.  
Dyrektor GKO Ś Elżbieta Godlewska: Zgodnie z przepisami ustawy prawo energetyczne 
prezydent musi przedstawić aktualizację planu na następne trzy lata. Z uwagi na to, że jest to 
aktualizacja, do której informację przekazują przedsiębiorstwa energetyczne, czyli m. in. PGE, 
ENERGA …. więc w tym materiale jest wszystko opisane a które zmiany to raczej już z 
przedsiębiorstwami trzeba.  
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski - poddał pod głosowanie projekt uchwały Rady 
Miasta Ostrołęki w sprawie przyjęcia „Aktualizacji założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, 
energię elektryczną i paliwa gazowe dla miasta Ostrołęki”, 
Głosowanie 
Za – 18 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Uchwała została podjęta.  

 
6. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie szczegółowych zasad 
wnoszenia inicjatyw obywatelskich, zasad tworzenia komitetów inicjatyw uchwałodawczych, 
zasad promocji obywatelskich inicjatyw uchwałodawczych oraz formalnych wymogów, 
jakim muszą odpowiadać składane projekty, 
Sprawozdawca Komisji Prawa i Współpracy z Samorządami Mieszkańców Wiesław 
Szczubełek: Komisja Prawa i Współpracy z Samorządami Mieszkańców wniosła poprawkę 
redakcyjną do przedmiotowego projektu uchwały polegającą na tym, że w § 5 omyłkowo nadano 
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nieprawidłową numerację poszczególnych ustępów. Po ustępie 6 powinien być kolejno ustęp 7 i 8. 
Z tą poprawką Komisja pozytywnie rozpatrzyła przedmiotowy projekt uchwały głosami 4 za, 
przeciwnych i wstrzymujących nie było.  
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – otworzył dyskusję w tym punkcie.  
Głosów w dyskusji nie było.  
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski - poddał pod głosowanie projekt uchwały Rady 
Miasta Ostrołęki w sprawie szczegółowych zasad wnoszenia inicjatyw obywatelskich, zasad 
tworzenia komitetów inicjatyw uchwałodawczych, zasad promocji obywatelskich inicjatyw 
uchwałodawczych oraz formalnych wymogów, jakim muszą odpowiadać składane projekty, 
Za – 18 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Uchwała została podjęta.  
 
7. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego rejonu „Geodetów” w Ostrołęce, 
Sprawozdawca Komisji Gospodarki Komunalnej, Infrastruktury Technicznej i Ochrony 
Środowiska Michała Skowroński: Przedstawił sprawozdanie Komisji Gospodarki Komunalnej, 
Infrastruktury Technicznej i Ochrony Środowiska dotyczące projektu uchwały Rady Miasta 
Ostrołęki w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego rejonu „Geodetów” w 
Ostrołęce. Komisja Gospodarki Komunalnej, Infrastruktury Technicznej i Ochrony Środowiska 
pozytywnie rozpatrzyła przedmiotowy projekt uchwały głosami 5 za, przeciwnych i 
wstrzymujących nie było.  
Sprawozdawca Komisji Prawa i Współpracy z Samorządami Mieszkańców Wiesław 
Szczubełek: Komisja Prawa i Współpracy z Samorządami Mieszkańców wniosła poprawkę 
redakcyjną do przedmiotowego projektu uchwały polegającą na tym, że w podstawie prawnej w  
uchwale wyrazy „tekst jednolity: Dz.U. z 2017 r. poz. 1073, z póź. zmianami” zastępuje się „Dz. 
U. z 2018r. poz. 1945.”, w załączniku nr 3 wyrazy „Dz. U z 2017 r. poz. 1073 z późniejszymi 
zmianami” zastępuje się „Dz. U. z 2018r. poz. 1945” oraz w uzasadnieniu projektu wyrazy „Dz.U. 
z 2017 r. poz. 1073 z późn. zm.” zastępuje się „Dz. U. z 2018r. poz. 1945”. 
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – otworzył dyskusję w tym punkcie.  
Głosów w dyskusji nie było.  
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski - poddał pod głosowanie projekt uchwały Rady 
Miasta Ostrołęki w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego rejonu 
„Geodetów” w Ostrołęce, 
Za – 18 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Uchwała została podjęta.  
 
8. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie uchwalenia zmiany 
Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Ostrołęki, 
Środowiska Michała Skowroński: Przedstawił sprawozdanie Komisji Gospodarki Komunalnej, 
Infrastruktury Technicznej i Ochrony Środowiska dotyczące projektu uchwały Rady Miasta 
Ostrołęki w sprawie uchwalenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego miasta Ostrołęki. Komisja Gospodarki Komunalnej, Infrastruktury Technicznej i 
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Ochrony Środowiska pozytywnie rozpatrzyła przedmiotowy projekt uchwały głosami 5 za, 
przeciwnych i wstrzymujących nie było.  
Sprawozdawca Komisji Prawa i Współpracy z Samorządami Mieszkańców Wiesław 
Szczubełek: Komisja Prawa wniosła poprawkę redakcyjną do przedmiotowego projektu 
uchwały polegającą na tym, że zmienia się miejsce publikacji ustawy o planowaniu i 
zagospodarowaniu przestrzennym. W podstawie prawnej w uchwale wyrazy „Dz. U. 2017r, poz. 
1073 ze zmianami.” zastępuje się „Dz. U. z 2018 r. poz. 1945.” oraz w uzasadnieniu projektu 
wyrazy „t.j.Dz.U.2017r, poz. 1073 ze zmianami” zastępuje się „Dz. U. z 2018 r. poz. 1945” 
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – otworzył dyskusję w tym punkcie.  
Radny Łukasz Kulik: Na trzeciej stronie Studium mamy trzy mapy podane, chciałbym zapytać 
czy to są trzy różne nieruchomości, zmiany czy to jest tylko jedna nieruchomość na tym terenie 
miedzy Galerią a blokami. 
Dyrektor WAB Monika Jaworowska: Odpowiedziała na zadane pytanie.  
Radny Łukasz Kulik: Chciałem jeszcze zapytać o zmianę przeznaczenia tego terenu. 
Słyszeliśmy takie informacje, że tam mają być budowane jakieś nieruchomości typu bloki 
mieszkalne. Czy już wiadomo generalnie, co tam będzie budowane, jaki obiekt. 
Dyrektor WAB Monika Jaworowska: Jeżeli wysoka rada podejmie tą uchwałę to przeznaczenie 
tego terenu będzie pod usługi i nie będzie możliwości zlokalizowania tam żadnych bloków wiec o 
zabudowie wielorodzinnej nie może być mowy. Kolejnym etapem będzie jeszcze opracowanie 
planu a plan musi być zgodny ze Studium.  
Radny Łukasz Kulik: W planie jak mamy tą kserówkę, są wytłuszczone elementy mówiące o 
zabudowie obiektami o powierzchni przekraczającej powierzchnię 2000 m2. Czy tu nie planujemy 
powstanie kolejnego tego typu obiektu w mieście czy po prostu są to pogrubione te dane ze 
starego planu.  
Dyrektor WAB Monika Jaworowska: Procedura zmiany Studium obowiązuje nas do 
uaktualniania dokumentu, który był pierwotnie uchwalony z 2010 roku z zaznaczeniem zmian. 
Nie ma tutaj mowy o żadnych nowych terenach przeznaczonych po obiekty 
wielkopowierzchniowe. 
Prezydent Miasta Janusz Kotowski: Nikt w ostatnim czasie z takimi wnioskami nie 
występował.  
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski - poddał pod głosowanie projekt uchwały Rady 
Miasta Ostrołęki w sprawie uchwalenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego miasta Ostrołęki, 
Za – 18 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Uchwała została podjęta.  
 
9. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie nadania odznaki „Za 
zasługi dla miasta Ostrołęki” (dot. ppłk. Jarosława Wyszeckiego), 
Sprawozdawca Miejskiej Komisji ds. Nadania Odznaki „Za zasługi dla miast Ostrołęki” 
Jerzy Grabowski: Przedstawił uzasadnienie wniosku. Miejska Komisja ds. Nadania Odznaki „Za 
zasługi dla miast Ostrołęki” w dniu 10 października 2018 roku pozytywnie zaopiniowała wniosek 
o nadanie „Odznaki „Za zasługi dla miasta Ostrołęki” dla ppłk. Jarosława Wyszeckiego głosami 4 
za, przeciwnych i wstrzymujących nie było.  
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – otworzył dyskusję w tym punkcie.  



 

 

 

 

Strona 6 z 9 

Protokół LXXI sesji Rady Miasta Ostrołęki 

18 października 2018 r. 

 

Głosów w dyskusji nie było.  
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – poddał pod głosowanie projekt uchwały Rady 
Miasta Ostrołęki w sprawie nadania odznaki „Za zasługi dla miasta Ostrołęki” (dot. ppłk. 
Jarosława Wyszeckiego), 
Głosowanie  
Za – 18 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Uchwała została podjęta.  
 
10. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie nadania odznaki „Za 
zasługi dla miasta Ostrołęki” (dot. Pana Grzegorza Łomacza), 
Sprawozdawca Miejskiej Komisji ds. Nadania Odznaki „Za zasługi dla miast Ostrołęki” 
Jerzy Grabowski: Przedstawił uzasadnienie wniosku. Miejska Komisja ds. Nadania Odznaki „Za 
zasługi dla miast Ostrołęki” w dniu 10 października 2018 roku pozytywnie zaopiniowała wniosek 
o nadanie „Odznaki „Za zasługi dla miasta Ostrołęki” dla pana Grzegorza Łomacza głosami 4 za, 
przeciwnych i wstrzymujących nie było.  
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – otworzył dyskusję w tym punkcie.  
Głosów w dyskusji nie było.  
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – poddał pod głosowanie projekt uchwały Rady 
Miasta Ostrołęki w sprawie nadania odznaki „Za zasługi dla miasta Ostrołęki” (dot. pana 
Grzegorza Łomacza), 
Głosowanie  
Za – 18 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Uchwała została podjęta.  
 
11. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki zmieniającej uchwałę                         
w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2018 – 2036 wraz z autopoprawką, 
12. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie zmiany uchwały 
budżetowej na 2018 rok wraz z autopoprawką,  
Sprawozdawca Komisji Budżetu i Finansów Ewa Żebrowska-Rosak: Przedstawiła 
sprawozdanie Komisji Budżetu i Finansów dotyczące projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki 
zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2018 – 2036 oraz 
projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2018 rok. 
Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie rozpatrzyła przedmiotowy projekt uchwały Rady Miasta 
Ostrołęki zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2018 – 2036 
głosami 5 za, przeciwnych i wstrzymujących nie było. Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie 
rozpatrzyła przedmiotowy projekt uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie zmiany uchwały 
budżetowej na 2018 rok głosami 5 za, przeciwnych i wstrzymujących nie było.  
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – otworzył dyskusję w tym punkcie.  
Radny Adam Kurpiewski: Mam pytanie odnośnie dwóch rzeczy. Pierwsza to chciałbym się 
dowiedzieć więcej o przebudowie ulicy Krańcowej. Czy to już jest zakończenie inwestycji, czy ta 
oszczędność 1.200.000 wynika z jakiejś dotacji. Drugie moje pytanie to na uzupełnienie 
wydatków w placówkach oświatowych jest prawie 4.000.000 zł, ja się bardzo cieszę tylko czy to 
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nie jest jakby przewidziane na nagrody w okresie przedwyborczym. Chciałbym wiedzieć 
dokładnie, na co przeznaczamy na przedszkola miejskie i szkoły w mieście 4.000.000 
dodatkowego wynagrodzenia. Jakbym mógł też się dowiedzieć o liczbie nagród przyznanych 
nauczycielom i dyrektorom i jaka jest średnia wysokość nagrody dyrektora.  
Prezydent Miasta Janusz Kotowski:, Gdy chodzi o ulice Krańcową to dwa etapy tam 
realizujemy. Pierwszy już praktycznie skończony, to ta część od drogi krajowej 61 do wysokości 
mniej więcej cmentarza komunalnego. Druga część z rondem i w tej chwili też rozpoczęta jest 
realizacja. Na oba etapy pozyskaliśmy pieniądze z dwóch źródeł. Starczyło na sfinansowanie 
całości. Pierwsza część właściwie już jest zakończona a druga część w tym roku też zgodnie z 
umową ma być zakończona. Gdy chodzi o sprawy szkolne to oczywiście nie ma tutaj 
milionowych nagród. Dyrektor szkoły ma niedużą pulę na nagrody i ja oczywiście nie steruję 
dyrektorami i nie wyznaczam, kto dostaje nagrodę jedynie tylko prezydent raz w roku na wnioski 
konkretne szkół przyznaje nagrody prezydenta, choć moim zdaniem jest to taka nazwa ogólna. 
Nagrody prezydenta są nieduże, wiem, że 1.200 zł to jest nagroda III stopnia, 1500 II stopnia i I 
stopnia 2000 zł. Wszystko to są kwoty 2000 brutto. Te zmiany, które dzisiaj poważne 
proponujemy one są związane z brakami w budżetach i jak wiecie państwo ten paragraf, który tu 
jest wskazany to nie są nagrody tylko wynagrodzenia.  
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – poddał pod głosowanie projekt uchwały Rady 
Miasta Ostrołęki zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2018 – 
2036 wraz z autopoprawką, 
Głosowanie  
Za – 18 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Uchwała została podjęta.  
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – poddał pod głosowanie projekt uchwały Rady 
Miasta Ostrołęki zmiany uchwały budżetowej na 2018 rok wraz z autopoprawką,  
Głosowanie  
Za – 18 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Uchwała została podjęta.  
 
12a. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie odmowy dokonania 
zmiany uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg 
publicznych, których zarządcą jest Prezydent Miasta Ostrołęki na cele niezwiązane z 
budową, przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną dróg, 
Sprawozdawca Komisji Prawa i Współpracy z Samorządami Mieszkańców Wiesław 
Szczubełek: Komisja Prawa i Współpracy z Samorządami Mieszkańców postanowiła o podjęciu 
inicjatywy uchwałodawczej w sprawie odmowy dokonania zmiany uchwały w sprawie ustalenia 
wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg publicznych, których zarządcą jest 
Prezydent Miasta Ostrołęki na cele niezwiązane z budową, przebudową, remontem, utrzymaniem i 
ochroną dróg, głosami: 4 za, przy braku przeciwnych i wstrzymujących się. 
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – otworzył dyskusję w tym punkcie.  
Prezydent Miasta Janusz Kotowski: W niedalekiej przyszłości będę chciał zaproponować, jak 
zdążymy wysokiej radzie, dyskusję na ten temat. Dzisiaj projekt uchwały jest tylko odpowiedzią 
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na wniosek przedsiębiorcy, który w pewnym sensie chciałby narzucić samorządowi jednolite 
stawki, ale my oceniliśmy szukając w różnych miejscach, że tak być nie musi.  
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – poddał pod głosowanie projekt uchwały Rady 
Miasta Ostrołęki w sprawie odmowy dokonania zmiany uchwały w sprawie ustalenia wysokości 
stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg publicznych, których zarządcą jest Prezydent Miasta 
Ostrołęki na cele niezwiązane z budową, przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną dróg, 
Głosowanie 
Za – 16 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 2 
Uchwała została podjęta.  
 
13. Przyjęcie sprawozdania z działalności Prezydenta Miasta Ostrołęki za okres  
od 1 września do 30 września 2018 roku. 
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – otworzył dyskusję w tym punkcie. 
Głosów w dyskusji nie było.  
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – poddał pod głosowanie sprawozdanie z 
działalności Prezydenta Miasta Ostrołęki za okres od 1 września do 30 września 2018 roku. 
Głosowanie 
Za – 16 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 2 
Sprawozdanie zostało przyjęte.  

  
14. Informacja o złożonych interpelacjach i odpowiedziach udzielonych przez Prezydenta 
Miasta. 
Wiceprzewodniczący Rady Miasta Ostrołęki Wiesław Szczubełek: poinformował 
o interpelacjach i odpowiedziach udzielonych przez Prezydenta Miasta Ostrołęki.  
 
15. Oświadczenia radnych. 
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – zapytał czy ktoś z radnych chciałby coś 
oświadczyć. 
Oświadczeń radnych nie było.  
 
16. Komunikaty i sprawy organizacyjne Rady Miasta Ostrołęki.  
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski: Zgodnie z art. 24h ust.12 ustawy z dnia 8 
marca 1990r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2001r. Nr 142, poz. 1591 z późn. zm.) informuję, 
że dokonałem analizy oświadczeń majątkowych radnych miasta Ostrołęki. Wszyscy radni złożyli 
oświadczenia majątkowe za 2017r. wraz z kompletem dokumentów i w wymaganym przepisami 
terminie tj. do 30 kwietnia 2018r. Po przeanalizowaniu oświadczeń nie stwierdziłem 
nieprawidłowości budzących podejrzenia, że osoba składająca oświadczenie podała w nim 
nieprawdę lub tę prawdę zataiła. Wystąpiły natomiast drobne nieprawidłowości, które 
zakwalifikowano, jako pomyłki wynikające z nie przywiązywania wagi do skrupulatnego 
wypełniania formularzy. Wszystkie oświadczenia zostały przekazane Prezydentowi Miasta 
Ostrołęki, udostępnione w Biuletynie Informacji Publicznej. W celu dokonania dalszej analizy 
oświadczeń majątkowych przekazano je do Urzędu Skarbowego w Ostrołęce wraz z kopią 
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zeznania o wysokości osiągniętego dochodu w roku podatkowym (PIT) za 2017r. Ponadto w 2018 
roku wszyscy radni złożyli oświadczenia majątkowe w związku ze zbliżającym się zakończeniem 
VII kadencji rady miasta. Te oświadczenia również przekazano do Urzędu Skarbowego i 
opublikowano w Biuletynie Informacji Publicznej. Swoją analizę oświadczeń majątkowych 
złożonych przez kierowników i dyrektorów jednostek organizacyjnych przekazał do Rady Miasta 
również Prezydent Miasta. Jest ona dostępna u Pani Iwony Jankowskiej w Wydziale Organizacji i 
Obsługi Rady Miasta. Jeśli ktoś z Państwa jest zainteresowany to można poprosić i ta analiza 
zostanie Państwu udostępniona. 
 
17. Zakończenie obrad LXXI sesji Rady Miasta Ostrołęki.  
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – zakończył obrady LXXI sesji Rady Miasta 
Ostrołęki.  
Sesja trwała od 16.00 do 17.00. 
 
Protokołowali: 
Grzegorz Ciecierski 
                                                                                                       Przewodniczył. 
 
                                                                                          Przewodniczący Rady Miasta 
                                                                                                          Ostrołęki  
 
                                                                                                   Jerzy Grabowski 
 
 
  


